
Протокол № 10 

засідання постійної комісії з гуманітарної сфери, 

соціального захисту населення та молодіжної політики 

 

 

від  27 серпня 2021 року 

м.Рогатин 

Присутні: 

Кушнір Т.І.– голова комісії, 

Гладчук О.І. – секретар комісії, 

Даниляк С.В.– член комісії. 

Запрошена: 

Сорока Х.В. – секретар міської 

ради, 

Школяр О.М. – секретар постійної 

комісії з питань законності та 

місцевого самоврядування, 

Трач В.І. – заступник начальника 

відділу освіти міської ради, 

Богун Г. С. – начальник відділу 

інформаційної діяльності, 

програмного забезпечення та 

комунікації з громадськістю 

виконавчого комітету міської ради,  

Джура Н.І. – провідний спеціаліст 

відділу правової роботи 

виконавчого комітету міської ради  

 

Порядок денний: 

1. Про ініціювання проведення позапланового інституційного аудиту закладу 

загальної середньої освіти – Липівської гімназії імені Стефана Качали 

Рогатинської міської ради Івано-Франківської області.  

    Доповідає: Василь Трач – заступник начальника відділу освіти міської ради. 

2. Про заснування щорічної педагогічної премії імені Івана Музички. 

     Доповідає: Василь Трач – заступник начальника відділу освіти міської ради. 

3. Про офіційний вебсайт міської ради, його структуру та порядок 

інформаційного наповнення.  

     Доповідає: Галина Богун – начальник відділу інформаційної діяльності, 

програмного забезпечення та комунікацій з громадськістю  виконавчого 

комітету міської ради. 

4. Про видачу нового свідоцтва про право власності на майновий пай члена 

колективного сільськогосподарського підприємства (майновий сертифікат).                                               

     Доповідає: Наталія Джура – провідний спеціаліст відділу правової роботи 

виконавчого комітету міської ради. 
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1. СЛУХАЛИ: Про ініціювання проведення позапланового інституційного 

аудиту закладу загальної середньої освіти – Липівської гімназії імені Стефана 

Качали Рогатинської міської ради Івано-Франківської області.  

ДОПОВІДАВ: Трач В.І. – заступник начальника відділу освіти міської ради, 

який обґрунтував законність та доцільність ініціювання проведення 

позапланового інституційного аудиту навчального закладу.  

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проект рішення «Про ініціювання проведення позапланового 

інституційного аудиту закладу загальної середньої освіти – Липівської 

гімназії імені Стефана Качали Рогатинської міської ради Івано-Франківської 

області.»  

 

Результати голосування: 

«За» - 3 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про заснування щорічної педагогічної премії імені Івана 

Музички.. 

ДОПОВІДАВ: Трач В.І. заступник начальника відділу освіти міської ради, 

який зазначив, що така премія заснована з метою заохочення діяльності в галузі 

освіти, громадської активності працівників освіти Рогатинської міської 

територіальної громади. 

ВИСТУПИЛА: Сорока Х.В. – секретар міської ради, ознайомила присутніх з 

біографією та здобутками отця Івана Музички. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1.Погодити проєкт рішення «Про заснування щорічної педагогічної премії імені 

Івана Музички». 

Результати голосування: 

«За» - 3 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про офіційний вебсайт міської ради, його структуру та порядок 

інформаційного наповнення.  

ДОПОВІДАЛА: Богун Г.С. – начальник відділу інформаційної діяльності, 

програмного забезпечення та комунікації з громадськістю виконавчого 

комітету міської ради, яка зазначила необхідність поновлення офіційного 

вебсайту  міської ради, з метою створення дієвої системи оприлюднення 

інформації, відкритості роботи Рогатинської міської ради, надання 

інформаційних послуг загального призначення через мережу Інтернет. 
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Ознайомила з Положенням про офіційний вебсайт Рогатинської міської ради, 

де вказано з яких розділів складатиметься вебсайт та як буде наповнюватись 

інформація. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про офіційний вебсайт міської ради, його 

структуру та порядок інформаційного наповнення». 

Результати голосування: 

«За» - 3 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

4. СЛУХАЛИ: Про видачу нового свідоцтва про право власності на майновий 

пай члена колективного сільськогосподарського підприємства (майновий 

сертифікат). 

ДОПОВІДАЛА: Джура Н.І. – провідний спеціаліст відділу правової роботи 

виконавчого комітету міської ради, яка обґрунтування законність видачі нового 

свідоцтва про право власності на майновий пай члена колективного 

сільськогосподарського підприємства (майновий сертифікат) сільського 

кооперативу «Княгиничі» на підставі договорів купівлі-продажу майнових паїв. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1.Погодити проєкт рішення «Про видачу нового свідоцтва про право власності 

на майновий пай члена колективного сільськогосподарського підприємства 

(майновий сертифікат).» 

 

Результати голосування: 

«За» - 3 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

 

Голова комісії       Т. Кушнір 

 

Секретар комісії       О. Гладчук 
 


